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8.a.2
Raadsvoorstel Visie en uitvoeringsprogramma Toerisme en Recreatie 
Maashorst 2040

Geachte voorzitter, leden van de commissie,

Mijn naam is Hans Joosten, lid van de Gebruikersraad van natuurgebied 
De Maashorst en samen met mijn vrouw vertegenwoordigen wij de Mensen met een 
Beperking of een Handicap. Wij hebben daarbij contact met de Themagroep Inclusie 
en Toegankelijkheid van de ASD.

Allereerst moeten wij constateren dat de Gebruikersraad niet heeft kunnen adviseren 
over de voorliggende integrale Visie met uitvoeringsprogramma terwijl natuurgebied 
de Maashorst van zeer grote betekenis is voor de visie.
  
Uit de visie blijkt op blz 13 de gemeente Maashorst onder andere staat voor  
-  Toegankelijkheid voor iedereen.
Dit uitgangspunt geldt logischerwijs ook voor de Omgevingsvisie die onze gemeente 
gaat vaststellen met daar bij ook het algemene uitgangspunt van kwaliteit: sturen op 
duurzaamheid, ruimtelijke aspecten/landschap, gezondheid, bereikbaarheid en 
toegankelijkheid. (blz 62 van deze visie)

Er wordt in de Visie uitgegaan van 4 pijlers, waaronder Toegankelijk en 
bereikbaar:
In 2040 verplaatsen inwoners en bezoekers zich in Maashorst gemakkelijk zonder 
veel de auto te hoeven gebruiken. De fiets heeft een streepje voor. 

- Fietspaden zijn toegankelijk en veilig en faciliteiten als fietsstallingen zijn 
op orde. 

- Onze gemeente is door goede fietsverbindingen en voor automobilisten 
door de ligging aan de A50 optimaal bereikbaar voor eigen inwoners en 
bezoekers. 

- De afzonderlijke kernen en recreatieve voorzieningen zijn maximaal 
bereikbaar en onderling goed verbonden.

- Onze voorzieningen zijn duurzaam en hebben een natuurlijke uitstraling. 

Het is essentieel om in goed overleg met alle belanghebbenden vast te stellen wat de 
begrippen toegankelijk, veilig, goed, optimaal bereikbaar, duurzaam en natuurlijke 
uitstraling inhouden.
Wij maken ons grote zorgen als het gaat om deze begrippen voor het natuurgebied 
De Maashorst. In eerder overleg hebben wij wethouder Jeroen van den Heuvel al 
gewezen op onze rapportage ‘Naar een meer toegankelijke Maashorst’.
Wij willen als betrokken burgers meepraten en adviseren over de visie en concrete 
uitwerkingen waar onze belangen in het geding zijn.  Dank voor uw aandacht.


